



1. Product Name

Single Panel Porter

2. Product Code

18518

3. Colour

As shown

4. Brief Description

One panel can be used at one time and placed anywhere in a room.

5. Contents

- 1 x Porter
- 4 x Screws

Please note: this product does not include a ROMPA® Panel. Panels must be purchased separately – see ROMPA® catalogue/website for further information.

6. Snoezelen® Stimulations

Not applicable

7. Best Use

Use to transport one ROMPA® Panel from room to room. Use against a wall.

8. Compatible ROMPA® Products

This porter can be used with a range of ROMPA® Panels:

| | |
|-------|----------------------------------|
| 20566 | Infinity and Beyond Panel |
| 19603 | Catherine Wheel Panel |
| 20942 | Sound to Light Wall Panel |
| 19209 | Colour Match Panel |
| 20132 | Snow Panel |
| 18544 | Fireworks Panel |
| 18540 | Mirrored Linelite Panel |
| 18539 | Mirrored Fibre Optic Light Panel |
| 19214 | Colour Changing Panel |

9. Starting Up

- No assembly is required. Single Panel Porters arrive fully assembled.
- Make sure that your Panel is secured to the Porter before use.
- Use the castors to move the Porter as required, remembering to secure the brakes once the Porter is in the desired location, and before use.

10. Detailed Description

Move your panel from room to room, wall to wall with the single porter. Can be easily pushed against any wall and kept in place by castors which act as brakes.

11. Safety

- Always supervise the use of this product.
- Use indoors in a dry environment.
- Before use, engage the brakes on the castors.
- Because of its weight, and water content, the Bubble Wall 18523 is not especially suited to a Porter – this Panel should be wall mounted.

12. Technical Specification

Size: 123.5H x 88.5W x 31.5cmD

13. Installation

1. Choose a suitable location against a wall for the Porter, making sure that the power cable will not be tripped over, pulled or come into contact with hot surfaces.
2. Lock all four wheel brakes (by pressing down on the levers) to stabilise the Porter.



3. Lift chosen panel carefully onto the Porter.
4. From the rear of the unit push the panel forwards to rest against the locking bar that prevents the panel from slipping forwards.



5. Allow the top of the panel to lean back and rest in the correct position against the brackets.



6. Use the four screws provided and screw through the two holes in the brackets into the panel to secure.



14. Care and Maintenance

To clean the Porters use a mild household furniture polish and a duster, or wipe down using a damp cloth.

15. Troubleshooting

Not applicable

Further copies of these instructions can be downloaded at www.rompa.com

We hope you find our instructions invaluable. If you have any suggestions for improving them further your comments will be greatly received – please contact us at

producthelp@rompa.com



1. Produit

Support Simple pour Panneau

2. Code

18518

3. Couleur

Selon l'image

4. Brève Description

Ce support peut être facilement placé contre n'importe quel mur.

5. Contenu

- 1 x Support Simple
- 4 x vis

Prière de noter ce produit ne comprend pas un panneau ROMPA® Panel. Il faut acheter séparément un panneau – voir le catalogue/web ROMPA® pour plus de renseignements.

6. Stimulations Snoezelen®

N'applique pas

7. Usage

Déplacez vos panneaux ROMPA® de pièce en pièce.

8. Produits Compatibles de ROMPA®

On peut se servir de ce Support avec une gamme de Panneaux ROMPA® :

| | |
|-------|--|
| 20566 | Panneau Au-delà de l'infini |
| 19603 | Panneau Roue à Feu |
| 20942 | Panneau Mur Son et Lumière |
| 19209 | Panneau couleurs composants |
| 20132 | Panneau de neige ROMPA® |
| 18544 | Panneau de feux d'artifice |
| 18540 | Panneau à Miroir Lumineux |
| 18539 | Panneau de Fibres Optiques Luminescentes |
| 19214 | Panneau de couleurs changeantes |

9. Fonctionnement

- Ce produit, comme le Support Double, est déjà assemblé. Quand même, il faut attacher votre panneau au Support.
- Vérifiez que votre panneau est attaché au Support avant de l'usage. Le panneau devrait toujours être bien attaché au Support avant de l'usage.
- Servez-vous des roulettes pour déplacer le Support – ne pas oublier de se servir des freins sur les roulettes dès que le Support se trouve dans sa position voulue, et avant de l'usage.

10. Description

Déplacez vos panneaux ROMPA® de pièce en pièce, de mur en mur grâce à ce support. Il peut être facilement placé contre n'importe quel mur et reste en place grâce aux freins. Panneau non inclus.

11. Sécurité

- Il faut toujours surveiller l'usage de ce produit.
- Pour l'usage à l'intérieur, au sec.
- Avant de l'usage, freinez les roulettes.
- À cause de son poids et son contenu de l'eau, le Mur de Bulles 18523 ne convient pas aux Supports. On devrait attacher ce panneau au mur.

12. Caractéristiques Techniques

Dimensions: 123,5H x 88,5L x 31,5cmP

13. Installation

1. Choisissez un lieu convenable, à côté d'un mur, pour ce Support, vérifiant que le câble soit hors de la portée, hors des pieds et hors des surfaces chaudes.
2. Serrez tous les freins (en appuyant sur les freins) pour que le Support reste en position.



3. Avec soin, levez le Panneau choisi sur le Support.
4. De l'arrière du Support, poussez le panneau en avant pour qu'il se mette sur la barre (qui empêche le mouvement en avant du panneau).



5. Laissez glisser le dessus du panneau en arrière pour qu'il se mette en position sur les attaches.



6. Servez-vous des quatre vis pour fixer le panneau au Support.



14. Soin et Entretien

Pour nettoyer le Support, servez-vous d'un chiffon à poussière et une encaustique ou un chiffon propre et légèrement humecté.

15. En cas de problèmes

N'applique pas